
PROTOKÓŁ NR LX/2022
z sesji Rady Miejskiej w Jędizejowie

która odbyla się w dniu 28 paździemika2022 roku.

Ad.1

0 godzinie 10QQ Przewodniczący Rady Mięjskięi w Jędrzęjowie Robert Kmk otworzył
obrady LX sesji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie. Przewodniczący Rady powitał zaproszonych
gości,  radnych,  bunnistrza,  naczelników  Urzędu  Miejskiego  w  Jędrzęjowie,  kierowników
j ednostek organizacyjnych gminy oraz softysów.

Ad2

Przewodniczący  R.  Knik  stwierdził,  że  w  posiedzeniu  bierze  udział  20  radnych
i orzekł, że jest to quorum prawomocne do podęjmowania uchwał.

Przewodniczący  R.  Knik  zgłosił  kandydatuę  radnego  W.  Zwierzchowskiego  na  sćkretarza
obrad LX sesji Rady Miejskięj w Jędrzęjowie.
Imych kandydatur nie zgłoszono.
Radny W. Zwierzchowski wyraził zgodę na kandydowanie.
Przewodniczący R. Kruk poddał pod głosowanie kandydaturę radnego W. Zwierzchowskiego
na sekretarza obrad LX seąji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie:

W g]osowaniu wzięlo udzial 20 radnych.

Za                                   -           20 glosów
Przeciw                         -             O g]osów
Wstrzyma]o się          -             O glosów

Rada Mięjska w Jędrzęjowie wybrała radnego W. Zwierzchowskiego na sekretarza obrad LX
sesji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie.

Ad3

Po"dek obrad:

1.    Otwarcie sesji.

2.    Stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
3.   Przyjęcie porządku obrad.
4.   Przyjęcie protokołów z LVIl sesji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie z dnia 22 września 2022

roku, LVIIl nadzwyczajnęj  sesji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie z dnia 28 września 2022
roku oraz LIX nadzwyczajnej seąji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie z dnia 28 września 2022
roku

5.    Sprawozdanie z działalności Bumistrza między sesjami.
6.   Infomaęja  o  realizaęji  uchwał  podjętych  na  sesjach  Rady  Mięjskięj   w  Jędrzęjowie

w dniach 22 września 2022 roku i 28 września 2022 roku.
7.   Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2022 rok.



8.   Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów na lata
2022 -2032.

9.    Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.
10. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od niemchomości na 2023 rok.
11. Uchwała  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  dotyczącej   utworzenia  Młodzieżowej   Rady

Gminy.
12. Uchwała  w  sprawie  udzielenia  dotacji  dla  Archiopactwa  Cystersów  w  Jędrzejowie

na przęprowadzenie prac restauatorskich.
13. Uchwała w sprawie wprowadzenia zmiany w Uchwale Nr XLIII/416/18 Rady Miejskiej

w  Jędrzejowie  z  dnia  18  marca 2018  r.  dotyczącej  regulaminu  określającego  wysokość
i   szczegółowe   warunki   przyznawania   dodatków:   za   wysługę   lat,   motywacyjnego,
fimkcyjnego  i  za  warunki  pracy  oraz  niektórych  innych  składników  wynagrodzenia
nauczycielom zatmdnionym w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym

jest Gmina Jędrzejów.
14. Uchwała w sprawie przyjęcia Strategii Terytorialnej Partnerstwa Ponidzie.
15. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Jędrzejów Porozumienia

dla utworzenia Partnerstwa Ponidzie na Obszarze  Strategicznej  hterwencji  PONIDZIE
w   celu   realizacji   Strategii   Terytorialnej   Partnerstwa   Ponidzie   i   innych   wspólnych

przedsięwzięć.
16.  Uchwała w sprawie wprowadzeria zmian do „Wieloletniego programu gospodarowania

miesżkaniowym zasobem Gminy Jędrzejów na lata 2021 -2026".
17. Uchwała   w   sprawie    wprowadzenia   zmian   w   Gminnym   Programie    Profilaktyki

i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz  Przeciwdziałania Narkomanii  na rok
2022.

18. Uchwała   w   sprawie   przeznaczenia   do   sprzedaży   w   drodze   przetargu   publicznego
nieruchomości komunalnych.

19. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu komunalnego.
20. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu komunalnego.
21. Uchwała w  sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu.
22. Infomacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Miejskiej

w Jędrzejowie.
23. Infomacja  w  sprawie  oświadczeń  majątkowych  złożonych  przez:   sekretarza  gminy,

skarbnika  gminy,  kierowników jednostek  organizacyjnych  oraz  przez  osoby  wydające
decyzje administracyjne w imieniu Bumistrza Miasta Jędrzejowa.

24. Infomacja o realizacji zadań oświatowych za rok szkohy 2021/2022.
25. Sprawy różne.
26. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący  R.  Knik  poinfomował,  że  do  Biua  Rady  w  temirie  po  zatwierdzeniu

porządku obrad wpłynęb dwa projekty uchwał.
Przewodniczący  R.  Kruk  złożył  wniosek  o  dodanie  2  pkt.  do  porządku  obrad  tj.  uchwała
w  sprawie  wprowadzeria  zmian  w  uchwale  dotyczącej   emisji  obligacji  oraz  zasad  ich
zbywania, nabywania i wykupu w pkt.  22 porządku obrad oraz uchwała w sprawie zmiany



uchwały dotyczycącej wyrażenia zgody na nabycie rieruchomości do zasobu komunalnego w

pkt. 23 porządku obrad.

W glosowaniu nad pierwszym wnioskiem wzięlo udzial 20 radnych.
Wniosek  Przewodniczącego  R.   Kruka  został  jednogłośnie  przyjęty  przez  Radę  Miejską
w   Jędrzejowie   dot.   wprowadzeria   projektu   uchwały   w   sprawie   wprowadzenia   zmian
w uchwale dotyczącej emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu w pkt. 22

Za                                   -            20 g]osów
Przeciw                         -             O glosów
Wstrzymalo się          -             O glosów

W glosowaniu nad drugim wnioskiem wzię]o udzial 20 radnych.
Wniosek  Przewodniczącego  R.   Kruka  został  jednogłośnie  przyjęty  przez  Radę  Miejską
w Jędrzejowie  dot.  wprowadzenia projektu uchwała w  sprawie  zmiany uchwały  dotyczącej
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu komunalnego w pkt. 23.

Za                                  -            20 glosów
Przeciw                         -             O glosów
Wstrzymalo się          -             O glosów

Przewodniczący R. Kruk poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad poprzez dodanie
dwóch pkt.

Za                                   -            20 g]osów
Plzeciw                      -            O glosów
Wstrzymalo się          -             O glosów
Rada Mięj ska j ednogłośnie przyj ęła zmieniony porządek obrad.

Przewodniczący    R.    Kmk    przekazał    prowadzenie    obrad    wiceprzewodniczącemu    P.
Błasżkiewiczowi.

Ad4
Przyjęcie protokołów z LVIl seąji Rady Miejskięj w Jędrzęjowie z dnia 22 września 2022 rok`L
LVIIl nadzwyczajnęj  sesji Rady Miejskięj w Jędrzęjowie z dnia 28 września 2022 roku oraz
LIX nadzwycząjnęj seąji Rady Mięjskiej w Jędrzęjowie z dnia 28 września 2022 roku.

W  glosowaniu  nad  pizyjęciem  protokolu  z  LVIl  sesji  Rady  Miejskiej  w  Jędizejowie
z dnia 22 września 2022 roku, wzięlo udzial 20 i.adnych.

Za                                  -            20 glosów

##absŃ    :     :##
Rada Mięjskajednogłośnie przyjęła protokół z LVIl seąji Rady Mięjskiej w Jędrzęjowie z dnia
22 września  2022r., uwaE! nie wnoszac.



W glosowaniu  nad  przyjęciem  protokolu  z  LVIIl  nadzwyczajnej  sesji Rady Miejskiej
w Jędrzęjowie z dnia 28 wiześnia 2022 roku, wzięlo udzial 20 radnych.

Za                                   -            20 glosów+*+s*  :   :#
RaLadaMięjskajednogłośnieprzyjęłaprotokółzLVIIlsesjiRadyMiąskiejwJędrzęjowiezdnia
22 września 2022 r., uwae rie wnoszac.

W  glosowaniu  nad  przyjęciem  protokołu  z  LIX  nadzwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej
w Jędrzejowie z dnia 28 września 2022 roku, wzięlo udzial 20 radnych.

Za                                   -            20 glosów

##al.sŃ   :     :#
Rada Miejskajednogłośnie przyjęła protokół z LIX seąji Rady Mięjskiej w Jędrzęjowie z dnia
22 września 2022 r., uwag nie wnoszac.

Ad5
Rada Miejska w Jędrzęjowie przyjęła sprawozdanie z działalności Bumistrza między seąjami,
uwaE nie ~.
Adń
Rada Mięj ska w Jędrzęjowie przyjęła informaQję o realizaęji uchwał podj ętych na sesjach Rady
Mięjskiej w Jędrzęjowie 22 września 2022 roku i 28 września 2022 roku, uwag nie wnoszac.

Ad.7
Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2022 rok.

Wiceprzewodniczący P.  Błaszkiewicz poprosił  Skarbnik 8.  Ciępluch o omówierie pokrótce
czego dotyczą zmiany w przedstawionym prQjekcie uchwały. Skarbnik 8. Ciępluch wyjaśniła,
że  zmiany  przede  wszystkim  dotyczą  dochodów,  które  są  zwiększone  gdzie  zwiększa  się
dochód   budżetu   o   kwotę   1229665,35   zł   i   o   taką  samą  kwotę   zwiększamy   wydatki.
Dokonywana jest zmiana w inwestyęjaćh rocznych i w dotaęjach celowych. Kwota 90 568, 92
zł  z tytułu  opłaty  za zezwolenie  na  sprzedaż napcriów alkoholowych w obrocie  hurtowym.
Kolęjną kwotą 962 806 zł z tytułu udziału gminy w podatku dochodowym od osób fizycznych.
8 000 zł z tytułu opłat za korzystanie z wyżywienia,100 000 zł z tytułu opłaty za korzystanie
ze stołówek, 68 290, 43 zł z opłat za czesne i wyżywienie. Następnie dokonuje się przeniesień
dochodów między działami tj. znmięjsza się środki w dziale 852 rozdz. 85295 § 2180 o kwotę
16116 000 zł wyjaśnienie z Ministerstwa, że przeniesie powinno być w innym dziale tj.  853
rozdz.  2180  §  2180.  Kolęjna  zmiana  dotyczy  dziahi  926  rozdz.  92695  przenosi  się  środki
między parągrafami -zmnięjsz się  paragraf 6269 o kwotę  15 83235 a zwiększa się parągraf
6260 o kwotę 15 832,35. W dalszęj części Skarbnik 8. Ciępluch omówiła wydatki budżetu.

Brak uwag.



W glosowaniu wzięlo udzial 20 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędizejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta
i gminy na 2022 rok, następującą ilością g]osów:

Za                                   -            20 glosów
Pi.zeciw                                          O glosów
Wstrzyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr LX/473/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad.8
Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów na lata 2022
- 2032.

Skarbnik 8. Ciepluch omówiła projekt uchwały.

Brak uwag.

TW glosowaniu wzięlo udzial 20 radnych.

Rada   Miejska  w   Jędrzejowie   powzię]a   uchwalę   w   sprawie  Wieloletniej   Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów  na lata 2022 - 2032, następującą ilością g]osów:

Za                                   -            20 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr LX/474/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad.9
Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.

Skarbnik 8.  Ciępluch wyjaśniła, że maksymalne stawki zostały  zwiększone kwotę o  11,8%.
Propozycja jest aby zwiększyć  stawki  względem roku ubiegłego o  8%.  Czyli każda stawka
zwiększonajest o 8%. Nie przekracza to stawek maksymalnych.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jędmejowie powzię]a uchwa]ę w sprawie określenia wysokości stawek

podatku od środków transportowych, następującą ilością glosów:

1.          Za                                    -            20 g]osów
2.          Przeciw                                          O g]osów
3.          Wstrzymalo się          -              O g]osów

Powzięta Uchwala Nr LX/475/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad.10
Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2023 r.
Wiceprzewodniczący  P.  Błasżkiewicz poprosił  Skarbnik 8.  Ciepluch o  omówienie pokrótce
projektu  uchwały.   Skarbrik  8.   Ciepluch  wyjaśniła,  że  proponowane  stawki  zwiększone
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są   o   8%   w   stosunku   do   roku   ubiegłego.   Jednocześnie   dodała,   że  jeżeli   radni   będą
za  zwiększeniem  stawek  to  z  tego  tytułu  podatek  od  nieruchomości  od  osób  fizycznych
przyniesie  dochód  większy  o  380 000  zł.,  natomiast  podatek  od  nieruchomości  od  osób
prawnych zwiększy się dochód o 440 000 zł. Jednocześnie dodała, że gdyby zastosować stawki
maksymalne to z tego tytułu wpływy do budżetu były by większe o 2 000 000,00 zł.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięło udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie wysokości stawek podatku od
nieruchomości na 2023 r., następującą i]ością g]osów:

1.          Za                                   -            20 glosów
2.          Przeciw                                          O g]osów
3.          Wstrzyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr LX/476/22 w za[ączeniu do protokołu.

Ad. 11
Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy.

Głos  zabrała  radna  Karolina  Jarosz,  która  pokrótce  omówiła  projekt  uchwały.  Wyjaśniła
że wniosek, który wpłynął był wnioskiem osoby z poza naszego terenu. Jednocześnie dodała,
że gdyby wniosek wpłynął od osób z naszego rejonu jak najbardziej radni są za utworzeniem
Młodzieżowej Rady Gminy.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzia] 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwa]ę w sprawie petycji dotyczącej utworzenia
M]odzieżowej Rady Gminy, następującą ilością glosów:

Za                                  -            20 glosów
Przeciw                                        O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LX/477/22  w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 12
Uchwała    dotycząca   udzielenia    dotacji    dla   Archiopactwa    Cystersów   w   Jędrzejowie
na przęprowadzenie prac restauatorskich.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 20 radnych.
Rada    Miejska    w    Jędrzejowie    powzięla    uchwalę    dotyczącą    udzielenia    dotacji
dla Archiopactwa Cystersów w Jędrzejowie na przeprowadzenie prac restauratorskich,
następującą ilością glosów:



1.          Za                                    -             20 g]osów
2.          Przeciw                                          O g]osów
3.          Wstrzymalo się          -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr LX/478/22 w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 13
Uchwała  w  sprawie  wprowadzenia  zmiany  w  Uchwale  Nr  XLIII/416/18  Rady  Miejskiej
W  Jędrzejowie  z  dnia   ls  marca  2018  r.   dotyczącej   regulaminu  określającego  wysokość
i  szczegółowe warunki  przyznania dodatków:  za wysługę  lat,  motywacyjnego,  fimkcyjnego
i   za   warunki   pracy   oraz   niektórych   innych   składników   wynagrodzenia   nauczycielom
zatrudnionym  w  szkołach  i  placówkach,  dla  których  organem  prowadzącym  jest  Gmina
Jędrzejów.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 20 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  wprowadzenia  zmiany
w  Uchwale Nr XLIII/416/18  Rady  Miejskiej  W Jędrzejowie z  dnia  18  marca  2018  r.
dotyczącej   regulaminu   określającego   wysokość   i   szczegó]owe   warunki   przyznania
dodatków:  za  wyslugę  ]at,  motywacyjnego,  funkcyjnego  i  za  warunki  pracy  oraz
niektórych  innych skladników wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym w  szkolach
i placówkach,  dla których  organem prowadzącym jest Gmina Jędizejów,  następującą
ilością g[osów :

1.          Za                                    -            20 g]osów
2.          Przeciw                                         O glosów
3.          Wstrzyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr LX/479/22 w zalączeniu do protokołu.

Ad. 14
Uchwała w sprawie przyj ęcia Strategii Terytorialnej Partnerstwa Ponidzie.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzia] 20 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędrzejowie   powzięla   uchwalę   w   sprawie   przyjęcia   Strategii
Terytoriahej Partnerstwa Ponidzie, następującą ilością glosów:

Za                                   -            20 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwa[a Nr LX/480/22 w zalączeniu do protokołu.

Ad. 15
Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  przez  Gminę  Jędrzejów  Porozumieria
dla utworzenia Partnerstwa Ponidzie na Obszarze Strategicznej lnterwencji PONIDZIE w celu
realizacj i Strategii Terytorialnej Partnerstwa Ponidzie i imych wspólnych przedsięwzięć.
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Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwalę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
przez Gminę Jędrzejów Porozumienia dla utwomenia Partnerstwa Ponidzie na Obszarze
Strategicznej    lnterwencji    PONIDZIE    w    celu    realizacji    Strategii    Terytorialnej
Partnerstwa Ponidzie i innych wspólnych przedsięwzięć, następującą ilością g]osów:

Za                                   -            20 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzyma]o się           -              O g]osów

Powzięta Uchwala Nr LX/481/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 16
Uchwała  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  do  „Wieloletniego  programu  gospodarowania
mieszkaniowym zasobem Gminy Jędrzejów na lata 2021 -2026.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzię]o udzial 20 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwałę  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  do
„Wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym zasobem  Gminy Jędrzejów
na lata 2021 -2026, następującą ilością glosów:

Za                                   -            20 g]osów
Przeciw                                         O glosów
Wstizymalo się          -              O g]osów

Powzięta Uchwa]a Nr LX/482/22 w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 17
Uchwała    w    sprawie    wprowadzenia    zmian    w    Gminnym    Programie    Profilaktyki
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałaniu Narkomanii na rok 2022.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 20 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędrzejowie   powzię]a   uchwa]ę   w   sprawie   wprowadzenia   zmian
w  Gminnym  Programie Prof]laktyki  i  Rozwiązywania  Prob[emów A]koho]owych  oraz
Przeciwdzialaniu Narkomanii na rok 2022, następującą ilością glosów:

Za                                   -            20 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LX/483/22 w zalączeniu do protokolu.



Ad. 18
Uchwała   w    sprawie    przeznaczenia   do    sprzedaży    w   drodze   przetargu   publicznego
nieruchomości komunalnych.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzię]o udzia] 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie przeznaczenia do spmedaży
w drodze przetargu pub[icznego nieruchomości komunalnych, następującą i]ością glosów:

Za                                  -           20 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O g]osÓw

Powzięta Uchwala Nr LX/484/22  w zalączeniu do protokolu.

Ad. 19
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu komunalnego.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięło udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwa]ę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie
nieriichomości do zasobu komunalnego, następującą ilością glosów:

Za                                   -            20 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LX/485/22 w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 20
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu komunalnego.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie
nieruchomości do zasobu komuna]nego, następującą i]ością g]osów:

Za                                  -            20 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O g[osów

Powzięta Uchwala Nr LX/486/22 w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 21
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu.



Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jędizejowie powzięla uchwalę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnych umów najmu, następującą ilością glosów:

Za                                   -            20 glosów
Przeciw                                        O glosów
Wstrzyma[o się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LX/487/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 22
Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej emisji obligacji oraz zasad ich
zbywania, nabywania i wykupu.
Głos zabrał radny G. Kuśmierz pytąjąc o to czy opcja półrocznego rozliczenia jest korzystna
dla gminy, ponieważ w jego  ocenie jednomiesięczne  rozliczenie byłoby  bardziej  opłacalne.
Skarbnik 8. Ciepluch wyjaśniła, że w czerwcu b.r kiedy została powzięta uchwała w sprawie
emisji  obligacji  określenia zasad ich zbywania,  nabywaiiia i wykupu wtedy obowiązywał  6
miesięczny   WIBOR  po   przyjęciu  tej   uchwały   omz   po   przeprowadzonych  ro2mowach
z  przedstawicielami  niezależnych  banków  którzy  stwierdzili,  że  WIBOR  dla  gminy  jest
korzystny     i     dlatego     została     zmieniona     uchwała     na     WIBOR    jednomiesięczny.
Po  przeanalizowaniu  ofert  banków  okazało  się  że  banki  w  swoich  ofertach  mają  tylko
i wyłączenie WIBOR 6 miesięczny. W związku z powyższym aby skorzystać z emisji obligacji
musi być podpisana umowa na WIBOR 6 miesięczny.

W glosowaniu wzięlo udzial 20 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w
uchwale  dotyczącej  emisji  obligacji  oraz  zasad  ich  zbywania,  nabywania  i  wykupu,
następującą ilością glosów:

Za                                  -            20 glosów
Przeciw                                          O g]osów
Wstrzymalo się          -              O g]osów

Powzięta Uchwala Nr LX/488/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 23
Uchwała w sprawie zmiany uchwały dotyczącej  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości
do zasobu komunalnego.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzia] 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla  uchwalę w sprawie zmiany uchwab dotyczącej
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu komunalnego, następującą ilością
8]Osów:
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Za                                   -            20 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się           -               O g]osÓw

Powzięta Uchwala Nr LX/489#2 w zalączeniu do protokolu.

Wiceprzewodniczący P. Błaszkiewicz zarządził 30 minutową przerwę w obradach.

Po przerwie Wlceprzewodniczący P. Błaszkiewicz poprosił o potwierdzenie quorum.

Ad. 24
hiformacja  w  sprawie  oświadczeń  majątkowych  złożonych  przez  radnych  Rady  Mięjskiej
w Jędrzęjowie.

Rada Miejska przyjęła informaęję uwag nie wnoszac.

Ad. 25
Infbmaęja w sprawie oświadczeń mąjątkowych złożonych przez: sekretarza gminy, skarbnika
ggminy,   kierowników   jednostek   organizacyinych   oraz   przez   osoby   wydąjące   decyzje
admdministracyjnewimieniuBurmistrzaMiastaJędrzęjowa.

Rada Mięjska przyjęła informację uwag nie wnoszac.

Ad. 26
Infbrmaęje o realizaęji zadań oświatowych za rok szkolny 2021#022.

RriaadaMięjskaprzyjęłainformaęjęuwaf!niewnoszac.

Ad. 27
Sprawy różne
Radny  G.  Kuśmierz  zapytał  kiedy  będzie  remontowana  droga  w  miejscowości  Książe  -
Skroniów.   Radny   G.   Kuśmierz   stwierdził,   że   miesżkańcy   narzekąją   na   tragiczny   stan
nawierzchni gdzie niszczą zawieszenia w swoich pQjazdach. Ponadto stwierdził aby rozważyć
wprowadzenie ograniczenia prędkości ze względu na ubytki w nawierzchni. Kolęjną kwestią
podniesioną przez radnego było, że przy sklepie J'AUZA" pobierana jest opłata parkingowa.
Głos  zabrał  Naczelnik  Wydziału  Rolnictwa  i  Gospodarki  Gruntami  W.  Abramowicz,  któr)/ry
wyjaśnił,  że przy przedmiotowym  sklepie teren jest prywatny.  Natomiast po  drugięj  stronie
drogi parking jest własnością gminy. Wszelkie próby pobierania opłat z parkingu gminnego jest
wyłudzeniem  gdzie  każdy  przypadek  powinien  być  zgłaszany  na  Polięję.  W  dalszęj  części
radny  G.  Kuśmierz  poprosił  aby  przy  kolejnych  realizaęjach  drogowych  były  one  zgodne
z  projektem.  Radny  G.  Kuśmierz  stwierdził,  że  są  duże  ceny  energii  od  nowego  roku.
Zząproponował aby wystąpić z petyęją. Gdzie w krąju są duże zasoby węgla a cena za prąd jest
tdc wygórowana.  Twierdząc jednoczenie,  że jest to  oszustwo klimatyczne.  W dalszęj  części
radny G. Kuśmierz odniósł się do ścieżek rowerowyćh, które są usytuowane wzdhiż drogi i pól
stanowiąc  utrudrienia  dla  rolników  aby  dojechać  do  swoich  pól.  Głos  zabrała  Naczelnik
Wdziału  lnwestyęji   i  Utrzymania  lnfiastruktury  Technicznęj   M.   Prawda  odpowiadając
na pierwsze  pytanie  radnego  G.  Kuśmierza twierdząc,  że  plan  przebudowy  przedmiotowęj
drogi jak i drogi „Podzagąje" planowanajest na rok 2023. Odnosząc się do kwestii ograniczenia
p+ędkościnaw/wdrodzeNaczelnikM.Prawdastwierdziła,żefiktyczniewystępujątrzydużeże
uJytki, które na chwilę obecna zostaną załatane masą na zimno. W dalszej części Naczelnik M.
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Prawda stwierdziła, że jeżeli chodzi o ograniczenie prędkości można się zwrócić do Komisji
ds. Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. Radny A. Błaszkiewicz stwierdził, że prędkość należy
dostosować do warunków ruchu dlatego też uważa bezzasadne ograniczenie prędkości na tej
drodze.     Naczelnik    M.     Prawda    odniosła    się     do     ścieżek    rowerowych    twierdząc,
że   faktycznie   będą   prowadzone   budowy   ścieżek   rowerowych,   które   będą   ścieżkami
wyznaczonymi w pasach drogowych a nie budowane na polach. Dlatego też uważa, że ścieżki
te nie będą wpływały na prace rolników. W dalszej części głos zabrał radny P. Kowalski, który
także odniósł się do drogi w miejscowości Książe - Skroriów potwierdzając jej tragiczny stan.
Jednocześnie  poprosił  aby  do  czasu  przebudowy  drogi  wykonać  doraźne  prace  naprawcze
nawierzchni. Głos zabrał radny W. Kędra kierując pytanie do Naczelnik M. Prawdy odniósł się
także do drogi „Podzagaje" gdzie nawierzchnia tej drogi pozostawia wiele do życzenia. Także
prosi o doraźne załatanie ubytków do czasu przebudowy drogi.

Ad. 28
Zamknięcie obrad.

Wicęprzewodniczący   Rady   P.   Błaszkiewicz   zamknął   LX   se
w Jędrzejowie o godz.  11.24.

Protokołowała                                                                                      Przewod]

Barbara Gola

ję   Rady   Miejskiej

zący_Rady
Miejskiej w ?yowle

Zalaczniki:
1 .  Lista obecności.
2. Podjęte uclwały.
3. Inf iormacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych Rady Miejskiej w

Jędrzejciwie.
4.  Inf iormacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych przez: sekretarza gminy,

skarbnika gi'niny, kierowników j ednostek organizacyj nych oraz przez osoby wydaj ące decyzj e
administracyjne w iririeniu Burmistrza Miasta Jędrzej owa.

5. Inf iormacja o realizacji zadań oświa[owych za rok szkolro! 2021/2022.
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